
MÖTE MED FÖRBUNDSLEDNINGEN I FALUN 

Ett 50-tal medlemmar från föreningarna inom 
Daladistriktet deltog i mötet med Förbundet. 
Förbundsordförande Eva Eriksson, som hade 
sett fram emot att delta, hade tyvärr fått 
förhinder. Generalsekreterare Peter Sikström, 
som arbetar tätt tillsammans med ordföranden, 
fick axla bådas roll vilket han gjorde på ett 
mycket förtjänstfullt sätt.

Peter har funnits i organisationen under sju år och under dessa år har det hänt en hel 
del. SPF varit en relativt okänd organisation. Ett förtydligande gjordes att vi är en 
partipolitisk obunden organisation men vi kommer att driva politiska frågor som är 
viktiga för äldre mot alla politiska partier. Vi syns mer och det har gett resultat, i 
gjorda mätningar visar det sig att SPF gjort en rejäl ökning när det gäller förtroende. 
En sak som nämndes är att utan SPF engagemang hade vi inte haft någon diskussion 
om pensionerna. 

Förutom pensioner berördes frågor kring utvärderingen av myndigheternas hantering
av pandemin. Viktigt att ta lärdom av det som inte fungerade och ta med sig detta 
inför framtiden. 

Peter berättade vidare vilka frågor som SPF kommer att driva inför valet i höst. Han 
nämnde; höjd pension, minska springet inom äldreomsorgen, nära vård, 
bostadsbyggandet för seniorer och flyttskatten. Han utvecklade innebörden inom 
dessa områden, en del frågor kommer man att driva lokalt och andra får man driva 
högre upp i organisationen.

Vi kommer att få anledning att återkomma längre fram när vi vet mer vilka frågor vi 
i Leksand kommer att fokusera på. 

Det var ett givande möte med värdefull och intressant information!  Den 
efterföljande frågestunden avslutades med fika. 

Kerstin Bjarby och Eva Jonsson


